
Jednání AS ZČU ze dne 29.9.2021

Přítomní členové AS ZČU viz. prezenční listina:
Celkem zvolených senátorů:

Přítomno: 44 Omluveno: 10 Neomluveno: 2

Akademický senát byl usnášeníschopný.

Program:

1. Uvolnění rozpočtové rezervy AS ZČU pro náklady spojené s COVID-19 (doc. Holeček,
hlasovací bod,  žádost o vyjádření rozp. komise - Ircingová)

● úhrada nákladů vzniklých Fakultě zdravotnických studií Západočeské
univerzity v Plzni v souvislosti s testováním onemocnění Covid-19

2. Volba člena RVH (prof. Karban, hlasovací bod)
● Lucie Jindrová (studentka FPR)

3. Volba člena VR ZČU (doc. Holeček, hlasovací bod)
a. prof. Dr. JUDr. Karel Eliáš (vedoucí vědecký pracovník Ústavu státu a práva AV

ČR) - náhrada za externího člena VR
4. Volba kandidáta do ICT komise (hlasovací bod)
5. Schválení člena RK - zánik mandátu
6. Další strategie ZČU v oblasti budov (Ing. Hofman, informativní bod) - rekonstrukce

budovy FPE, ostatní možnosti byly zamítnuty
7. Informace o zimním semestru s ohledem na COVID-19 (doc. Duchek, informativní

bod)
● výuka a možná opatření

○ Očkovací centrum
○ Testovací centrum - zajištění Stod

8. Vyhlášení doplňovacích voleb na FZS
a. 2 studentky odstoupily - 1 náhradník
b. 1 akademický pracovník

9. Zprávy ze SK
10. Různé

a. Stream AS ZČU (návrh Dr.Ing. Morávka)
b. Informace z RVŠ

Průběh jednání:

Předsedající přivítal přítomné senátory na jednání AS ZČU.

Senátoři obdrželi proti podpisu hlasovací zařízení.
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Hlasování o programu jednání
Akademický senát byl vyzván k hlasování o nově navrženém programu jednání.

Oproti navrženém programu z jednání PAS ZČU byl stažen bod Metodika rozpočtu a nově
přidán bod Schválení člena RK z důvodu zániku mandátu.

Předsedající otevřel diskuzi a nikdo z přítomných senátoru neměl k předloženému návrhu
žádné námitky, ani připomínky a tedy se přistoupilo k hlasování.

Výsledky hlasování o schválení programu jednání AS ZČU:

Pro:  43 Proti: 0 Zdržel se: 0

Program jednání AS ZČU byl schválen.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Uvolnění rozpočtové rezervy AS ZČU pro náklady spojené s COVID-19
Následoval druhý bod programu. Uvolnění rozpočtové rezervy AS ZČU pro náklady spojené s
COVID-19.

Slovo dostal kvestor Hofman. Zmínil testování studentů a zaměstnanců studenty a
pracovníky FZS a Nemocnice Stod, dále pak dobrou praxi pro studenty FZS. Vícenáklady
zdůvodnil nepředpokladatelností těchto výdajů.

Předsedkyně rozpočtové komise přednesla kladné stanovisko k uvolnění rozpočtové rezervy.
Viz příloha Stanovisko rozpočtové komise k uvolnění rozpočtové rezervy na konci zápisu.

Předsedající otevřel diskuzi, ve které vystoupili:

Žlábek (FST) - Upozornil na náklady jednotlivých fakult během COVIDu.

Kohout (FAV) - Proč univerzita nedostala nic od zdravotních pojišťoven?

Hofman - Testování zaměstnanců v první fázi probíhalo na vlastní náklady organizací. Teprve
ve druhé fázi testování probíhalo pod záštitou Nemocnice Stod, která si své náklady mohla
uplatnit vůči zdravotním pojišťovnám.

Návrh na usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje uvolnění Rozpočtové
rezervy ve výši 1.950.730,96 Kč za účelem úhrady nákladů vzniklých Fakultě
zdravotnických studií Západočeské univerzity v Plzni v souvislosti s testováním
onemocnění Covid-19 a nákupem zdravotnického materiálu pro potřeby testování
zaměstnanců ZČU a zajištění ochranných pomůcek pro zaměstnance ZČU.”

Výsledky hlasování o uvolnění rozpočtové rezervy AS ZČU pro náklady spojené s COVID-19 :

Pro: 44 Proti: 0 Zdržel se: 0

Uvolnění rozpočtové rezervy AS ZČU pro náklady spojené s COVID-19 bylo schváleno.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.
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Volba člena RVH
Dalším bodem byla nominace Lucie Jindrové (studentka FPR) do RVH.

Bod představil prof. Karban a následně přečetl životopis. Životopis byl nahrán do úložiště.

Lávička - Na jak dlouho volíme tuto členku jednak s ohledem na dobu jejího studia a dále i s

ohledem na funkční období aktuální RVH?

Rektor - Na dobu studia, tedy do konce akademického roku. Studentka je v 5. ročníku.

Následně skončí mandát. Mimo bod doplnil rektor informaci o navýšení rozpočtu

univerzitám ze státního rozpočtu. Dále zmínil důležitost studentského člena RVH.

Vostrá - zástupkyně byla navržena studenty, bohužel nelze říci více ke kandidátovi.

Předsedající otevřel diskuzi a nikdo z přítomných senátoru neměl k předloženému návrhu
žádné námitky, ani připomínky a tedy se přistoupilo k hlasování.

Výsledek hlasování o navrhovaném zástupci do RVH:

Pro: 37 Proti: 0 Zdržel se: 6

Lucie Jindrová byla nominována do RVH.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Lávička doporučuje vyplňovat formulář pro kandidaturu do RVH tak, jak to bylo na ZČU
běžné při prvních volbách do RVH; formulář byl inspirován formulářem pro návrhy
hodnotitelů NAÚ.

Volba člena VR ZČU
Rektor představil navrhovaného člena VR ZČU. Z důvodu rekonstrukce VR byla dána
děkanům možnost nominovat členy. Krátce po jmenování prof. Strakoš, kandidát za FAV,
odstoupil. FAV nenavrhla nového kandidáta. Rektor začal jednat s prof. Eliášem, který by s
návrhem souhlasíl.

Předseda se zeptal na rozdílnost oborů nominanta a odstupujícího člena.

Rektor okomentoval zastoupení ve VR. Navýšení technických oborů na úkor humanitních
bylo s ohledem na jmenovací řízení v době jeho nástupu. Rektor nevidí problém v rozporu
oborové rozdílnosti kandidáta a prof. Strakoše.

Tomiczek FAV - Byl by radši za hodnocení práce matematiků, tedy zachovat oborovou
zástupnost.

Lávička FAV - Dotázal se, zda prof. Strakoš aktuálně je či není členem VR; na www stránkách
ZČU je totiž stále prof. Strakoš uváděn jako člen. V té souvislosti zmínil, že FAV byla nedávno
požádána o zpracování sebehodnotící zprávy v souvislosti s hodnocením kvality habilitačních
a jmenovacích řízení. Zpráva byla odevzdána na rektorát a ani fakulta, ani katedra
matematiky nebyly informovány, že prof. Strakoš by už členem být neměl. V případě, že by
prof. Strakoš již nebyl členem VR, pak se měl dokument vrátit k přepracování. Tím by byla
fakulta i katedra bezprostředně informovány. Nastala by ale situace, kdy HJŘ Aplikovaná
matematika by následně neměla externího člena ve VR. To by významně ovlivnilo vnímání
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HJŘ Aplikovaná matematika okolními subjekty kdy byly minimální požadavky nastaveny na
úroveň MFF UK. Toto bylo od počátku ze strany MFF vnímáno velmi pozitivně a přispívá k
tomu mj. právě i externí člen z MFF UK. Jde celkově o velmi nepříjemnou situaci v době, kdy
se bude žádat o reakreditaci HJŘ Aplikovaná matematika. Ptá se, zda-li byl tedy spis odeslán
k hodnocení po odstoupení prof. Strakoše ?

Rektor souhlasí se správností debaty o kandidátech, tato debata by však měla být vedena
mimo AS. Dále poukazuje na špatnou domluvu s děkanem a vedoucím katedry matematiky
ohledně nástupce prof. Strakoše, kteří byli o odstoupení prof. Strakoše informováni. Pokud
by byl navržen kandidát za FAV, došlo by k přijetí tohoto návrhu rektorem.

Lávička - nepřišla informace o rezignaci prof. Strakoše, není znám přesný datum, ke kterému
dni rezignoval. Vypadá to tedy, že prof. Strakoš je stále členem VR ZČU. Proč se má tedy dát
předběžný souhlas se jmenováním nového člena, když je VR kompletní?

Hynčík - Prof. Strakoš napsal omluvný email neprodleně po jmenování do funkce člena VR,
že vzhledem k časovým vytížením není schopen vykonávat tuto funkci.

Rektor  - předběžný souhlas dává pouze možnost rektorovi jmenovat nového člena VR.

Lávička - Současný člen ale nebyl odvolán, ani není znám datum odstoupení. Mohlo by dojít
k precedentu, kdy se dává souhlas se jmenováním nového člena, ačkoliv toto jmenování není
na pořadu dne. Nejprve je třeba uvolnit místo a následně dosadit nového člena na toto
konkrétní místo.

Hynčík - Nechtěli jsme uvolnit místo, dokud nebude znám nový člen, aby VR byla
nekompletní.

Rektor - Při nepodání rezignace prof. Strakošem by došlo k anulování předběžného souhlasu.

Vostrá - Právnická fakulta nebyla oslovena s názorem na obsazení místa novým kandidátem.
Nebylo diskutováno s děkanem. Současní členové VR dostatečně zastupují FPR.

Rektor - Bylo diskutováno s děkanem FPR a byly dodány podklady. Nemá povinnost
konzultovat se součástmi návrhy na členy VR. Součásti nenavrhují členy VR. Rektor by se
radil pouze při odvolání člena.

Vostrá - FPR si nedovoluje dávat direktiva rektorovi. FPR by nerada zapříčinila konflikt s FAV.

Radová - Je v současné době prof. Strakoš členem vědecké rady?

Hynčík  - Ano.

Radová - V tom případě poukazuje na neshodu s dopisem rektora, který byl senátorům
zaslán v den jednání.

Hynčík - Nedá se předpokládat změna stanoviska prof. Strakoše, proto nedává smysl
přesunout bod.

Vostrá - Dotaz na fixní počet členů rady.

Rektor - 42

Předseda upozornil na připomínku děkana FAV.

Rektor- Děkan FAV zanedbal svou povinnost informovat rektora o zájmu na obsazení místa po
prof. Strakošovi.

Vostrá  - Žádá o legislativní vyjasnění. Upozorňuje na nelogičnost postupu.
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Čechura - Legislativní obor může vypracovat stanovisko a žádá o specifikaci dotazu.
Předběžný souhlas lze udělit v případě, že lze předpokládat další nesetrvání prof. Strakoše
ve VR.

Rektor se ptá předsedy zda je nějaký problém s prof. Eliášem.

Předseda souhlasí s prof. Lávičkou, aby v rámci VR byl zastoupen člen MFF UK, který “dohlíží”
nad numerickou matematikou.

Radová odpovídá na dotaz, proč Železný píše senátu. Senátoři se ptali na stanovisko FAV.

Předseda ukončil diskuzi.

Návrh na usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni na návrh rektora podle ust. § 9 odst. 1
písm. f) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů
(zákon o vysokých školách), dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování
prof. Dr. JUDr. Karla Eliáše členem Vědecké rady Západočeské univerzity v Plzni.”

Výsledky hlasování o prodloužení mandátu současnému zástupci :

Pro:7 Proti: 15 Zdržel se: 22

Předběžný souhlas nebyl udělen.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Volba kandidáta do ICT komise
Předseda představil bod jednání. Ředitel CIV žádá o nominaci člena AS ZČU do ICT komise.

Aktuálně je senát zastoupen doc. Kopečkem. Současně žádá doc. Kohouta o přijetí
kandidatury do ICT komise.

Předsedající otevřel diskuzi a nikdo z přítomných senátoru neměl k předloženému návrhu
žádné námitky, ani připomínky a tedy se přistoupilo k hlasování.

Návrh na usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni navrhuje za člena ICT komise doc.
Ing. Josefa Kohouta, Ph.D.”

Výsledky hlasování o prodloužení mandátu současnému zástupci :

Pro: 41 Proti: 0 Zdržel se: 1

Usnesení bylo přijato.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.
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Další strategie ZČU v oblasti budov

Hofman informoval plénum senátu o další strategii v oblasti budov (viz prezentace).
Z interní diskuze vedení a AS FPE vyplynula preference varianty oprava KT/CH, vedení ZČU na
základě svého posouzení a s přihlédnutím ke stanovisku FPE rozhodlo potvrdit MŠMT
variantu č.1 programů 133 222 a 133 240, tj. rekostrukce budov CH/KT. UK byla informována
o záměřech ZČU.
FPE nebude během rekonstrukcí přestěhována do Tylovy ulice. Budova v Tylově ulici nebude
rekonstruována pro FPE.
Předseda má doplňující dotaz - Jaká je spoluúčast v projektech?.
Hofman 133 220 má spoluúčast 15%, 133 240 12%
Červenka - Oprava tělocvičny ?
Hofman - Neplánuje se podzemní parkoviště. Výraznější rekonstrukce stávající haly.
Žlábek - Vyjednávání s městem a krajem ohledně odkupu budov Tylova?
Hofman - Aktuálně není žádný zájemce o budovu Tylova.
Předseda- Tylovka se opravovat nebude. FPE během rekonstrukce bude používat stávající
prostory. Jaké jsou nyní záměry s budovou v Tylově ulici?
Hofman - Ze strany součástí není žádný zájem o využití budovy Tylova. Je třeba pracovat s
reálnou tržní cenou i účetní cenou tak, aby to bylo v zájmu univerzity. Potenciální kupec není.
Výběrové řízení na odhadní práce bylo zrušeno pro nezájem uchazečů. Pokračuje se analýze
stavu a možností řešení osudu budovy. Další informace na příštích grémiích.

Informace o zimním semestru s ohledem na COVID-19

Bod přednesla prorektorka Šedivá. Nezpřísňují se podmínky pro pobyt studentů na
univerzitě. Ve spolupráci s EUC Klinika a krajem možnost očkování studentů bez registrace.
Proběhlo během prvních tří dnů. Striktnější pravidla pro pobyt studentů na kolejích -
očkování, test, prodělaná nemoc (OTN).

Online výuka nebo distanční v průběhu semestru. Vycházíme ze stanoviska NAÚ. Názor, že
osobní interakce se studenty je nejdůležitější. Nyní čekáme na vývoj situace. Při závažných
důvodech lze akceptovat distanční výuku (pedagog v rizikové skupině). Studenti informování
hromadným emailem, dvojjazyčně. Nadále funguje stránka ohledně COVID.

Tomiczek - Kolik bylo zájemců o očkování a bude se opakovat očkování.

Šedivá - Přesná čísla neví. Počty v prvních dnech byly desítky. Opakování se zatím neplánuje,
ale možnost tu je.

Hynčík - Momentálně nevíme, zda je zájem u studentů. Bylo by třeba zjistit.

Kopeček - Pochybnost o účelnosti opatření převzaté ze ZŠ, ministerstvo selhává. Poukazuje
na riziko celodenního pobytu studentů na univerzitě. Navrhuje opatření. MZ vše doporučuje
ale není vymahatelnost.

Šedivá - Není vymahatelnost.

Dostálová - Data o počtu očkovaných studentů na kolejích. Na katedře kolem 90%
očkovaných NMgr 90% a na Bc. kolem 70%.

Kohout - Má ZČU připravený rozvrh pro případnou hybridní výuku?
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Prorektorka - Fakulty se pokoušely seskupit přednášky do jednoho dne. Bohužel neúspěšně
z důvodu provázanosti fakultních rozvrhů.

Čaplová - Kolegové se nechali očkovat z důvodu opatření na univerzitě.

Šedivá - Výmluva pro neúčast na výuce, technicky velmi špatně proveditelné. Nebudeme
přistupovat k uzavření školy pro neočkované.

Lávička - Vynutitelnost je možná, bude-li ukotveno v rámci BOZP. Ptá se, zdali univerzita
neuvažovala (jako některé jiné školy) o zavedení tzv. semaforu, který obsahuje přesně
popsaná pravidla fungování výuky na univerzitě za určitých situací. Dle obdržených informací
studenti jiných univerzit tento přístup kvitují. Jednotlivé stupně semaforu jsou vyhlašovány
fakultami nebo rektorem, podle velikosti školy.

Rektor - Nezná pravidla podle čeho určit barvy. Bylo by třeba domyslet jasná pravidla.

Radová - Jak vypadá komunikace s hygienou ?

Šedivá - Prorektor Duchek v kontaktu s krizovými štáby. Semafor přehledný pro studenty
bohužel neslučitelné s nařízeními vlády. Nešlo vycházet ani z mediálních zpráv.

Doplňující volby FZS studentská část

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni informuje o konání doplňovacích voleb do
studentské části AS za FZS. Vzhledem k tom, že nebylo požádáno o online volby, není třeba
hlasovat. Momentálně chybí jeden student a zároveň dojde ke ztrátě mandátu jednoho
akademického pracovníka. Po domluvě s FZS jsme došli k závěru, že volby do obou součástí
budou sloučené.

Rozpočtová komise
Místopředsedkyně představila bod jednání. Je nutné schválit nového člena rozpočtové
komise z důvodu odstoupení. Nominován byl PhDr. Miroslav Breitfelder, Ph.D.

Předsedající otevřel diskuzi a nikdo z přítomných senátoru neměl k předloženému návrhu
žádné námitky, ani připomínky a tedy se přistoupilo k hlasování.

Návrh na usnesení:

“Akademický senát volí za člena rozpočtové komise PhDr. Miroslava Breitfeldera,
Ph.D.”

Výsledky hlasování o volbě nového člena rozpočtové komise:

Pro: 39 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení bylo přijato.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.
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Zprávy ze SK
Předseda vyzval předsedkyni studentské komory k přednesení zpráv ze SK.

Proběhly 2 schůze. Jedna s účastí vedení ZČU. Rozdělení do skupin ISIC a SKM.

Dále proběhla diskuze ohledně etického chování na univerzitě. Následující měsíce se
pokusíme o propagaci studentské komory mezi studenty.

Rektor poděkoval předsedkyni za aktivitu

Různé:

Informace z RVŠ
Prof. Lávička přednesl informace z RVŠ. Podklady jsou nahrány v úložišti.

Návrh novely financování doktorského studia. Zatím draft.

Stream AS ZČU (návrh Dr.Ing. Morávka)
Senátor Dr. Morávka podal návrh na streamování jednání senátu a na možnost hybridního
jednání.

On-li přenosy a výuka se stávají běžnou součástí života, koronavirus to ještě urychlil.

1. Streamování fakticky naplní skutečnost, že jednání AS ZČU je veřejné.

V současných stísněných podmínkách toto lze realizovat jen velmi, velmi omezeně.

Senát má být otevřený.

2. Hybridní jednání umožní účast senátorům, kteří by jinak nepřišli (nemoc, služ. cesta,
časové vytížení).

Někdy může pomoci vyřešit problém usnášeníschopnosti senátu.

On-line připojených by bylo jen málo (určitě jednociferné číslo). Počet je možno omezit.

Veřejné hlasování je při malém počtu on-line senátorů snadno proveditelné slovně.

Pro výjimečné tajné hlasování (volba rektora) se hybridní forma neumožní.

Senátor není v žádném případě pro náhradu jednání pléna senátu on-line jednáním, osobní
setkání je nenahraditelné.

Technicky je místnost pro přenos vybavena (kapacita sítě, kamera, mikrofon).

Není vybavena pro snímání zvuku z pléna a druhou kamerou.

Řešení je celá škála, dle kvality a ceny.

Ing. Nový (CIV) podával před prázdninami prorektorce Šedivé návrh na dovybavení místnosti
pro konání např. státních zkoušek právě hybridním způsobem.

Nesouvisí to s návrhem Dr. Morávky, p. prorektorka má prostředky určené pro výukové účely.
Pokud by se zařízení využívalo i pro např. státnice, lze oba návrhy sloučit.

Podle jednacího řádu AS musí být návrh projednán na nejbližším jednání pléna AS.

Předseda - Byl by radši za prezenční jednání senátu. Je proti hybridnímu.
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Lávička - porovnání s jinými institucemi. V legislativní komisi RVŠ bylo toto v jiné, ale
podobné situaci diskutováno a odmítnuto. Problém může být s legitimitou hlasování.
Zaveden pojem tzv. virtuální přítomnosti s možností diskuze, ale ne hlasování. Nerad by o
tomto bodě hlasoval dnes vzhledem ke složitosti problematiky a nedostatečným informacím.

Zařadit do jednání PAS.

Vodička - separátní hlasování o hlasování a streamování.

Vhodnější místnost pro senát
Senátorem Červenkou byl připomenut požadavek na jinou místnost.

Příští zasedání AS ZČU:  27.10.2021

Kontakty:

Předseda – prof. Karban: karban@fel.zcu.cz

Místopředsedkyně – JUDr Vostrá: horskaz@kup.zcu.cz

Tajemník – Ing. Sobotka: sobotkal@fel.zcu.cz

prof. Ing. Pavel Karban, Ph.D.

předseda AS ZČU

JUDr. Zuzana Vostrá, Ph.D.

místopředsedkyně AS ZČU

Ing. Lukáš Sobotka

tajemník AS ZČU
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Přílohy:

Stanovisko rozpočtové komise k uvolnění rozpočtové rezervy:
Rozpočtová komise doporučuje schválit uvolnění Rozpočtové rezervy za účelem úhrady
skutečně vynaložených nákladů vzniklých FZS ZČU v souvislosti s testováním onemocnění
Covid-19 a nákupem zdravotnického materiálu pro potřeby testování zaměstnanců ZČU a
zajištění ochranných pomůcek pro zaměstnance ZČU dle předloženého návrhu usnesení.
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Souhrn hlasování:

1) Schválení programu

2) Uvolnění rozpočtové rezervy

3) Volba člena RVH

4) Volba člena VR ZČU

5) Volba kandidáta do ICT komise

6) Doplnění rozpočtové komise

Jméno Příjmení 1) 2) 3) 4) 5) 6)

FAV

Josef Kohout 1 1 1 3 3 1

Miroslav Lávička 1 1 1 3 1 1

Vlasta Radová 1 1 1 3 1 1

Petr Tomiczek 1 1 1 3 1 1

Jan Koloros 1 1 1 2 1 1

Martin Kopřiva 1 1 1 2 1 -

FDULS

Bedřich Kocman 1 1 1 3 1 1

Luděk Míšek 1 1 1 3 1 1

Petra Soukupová 1 1 1 3 1 1

Václav Šlajch - - - - - -

Karolína Čaplová 1 1 1 3 1 1

Tomáš Leba 1 1 1 3 1 1

FEK

Jaroslav Dokoupil 1 1 3 3 1 -

Jarmila Ircingová 1 1 1 3 1 1
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Jméno Příjmení 1) 2) 3) 4) 5) 6)

Michal Mičík - - - - - -

Milan Svoboda 1 1 1 3 1 1

- - - - - - - -

Ondřej Keřka - - - - - -

FEL Jiří Basl 1 1 1 3 - 1

Tomáš Blecha 1 1 1 2 1 1

Jiří Fořt 1 1 1 3 1 1

Pavel Karban 1 1 1 3 1 1

Jan Honzík 1 1 1 2 1 1

Jakub Tureček 1 1 3 3 1 1

FF

Martin Boček 1 1 1 1 1 1

Ludmila Dostálová 1 1 3 1 1 1

Roman Kodet - - - - - -

Andrea Konigsmarková - 1 1 1 1 1

Anna Šochová 1 1 1 2 1 1

Josef Vodička 1 1 - 1 - 1

FPE

Miroslav Breitfelder 1 1 1 2 1 1

Lucie Rohlíková - - - - - -

Vladimír Sirotek 1 1 1 3 1 1

Petr Valach 1 1 1 3 1 1

Daniel Papež - - - - - -
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Jméno Příjmení 1) 2) 3) 4) 5) 6)

Simona Žižková - - - - - -

FPR

Silvie Anderlová 1 1 1 2 1 -

Jan Lego - - - - - -

Vendulka Valentová - - - - - -

Zuzana Vostrá 1 1 3 2 1 1

Kateřina Nováková 1 1 3 2 1 1

Eduard Rytíř 1 1 3 2 1 1

FST

Pavel Červenka 1 1 1 3 1 1

Pavel Žlábek 1 1 1 2 1 1

Pavel Kopeček 1 1 1 1 1 1

Jan Řehoř 1 1 1 2 1 1

Hynek Gilík - - - - - -

Jan Mezuliánik 1 1 1 2 1 1

FZS

Václav Beránek 1 1 1 3 1 1

Pavla Boháčová - - - - - -

Klára Gillernová 1 1 1 3 1 1

Lenka Kroupová 1 1 1 1 1 -

- - - - - - - -

- - - - - - - -

MF

Štefan Morávka 1 1 1 1 1 1

Kateřina Štroblová 1 1 1 2 1 -

Michal Vaněk 1 1 1 2 1 1
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DSP

Jméno Příjmení 1) 2) 3) 4) 5) 6)

Kateřina Moučková - - - - - -

Lukáš Sobotka 1 1 1 3 1 1

Ano 43 44 37 7 41 39

Ne 0 0 0 15 0 0

Zdržují se 0 0 6 22 1 0
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